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Protokół Nr XII/15 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 listopada 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Przyjęcie informacji z realizacji zadań w zakresie promocji Gminy. 

7. Przyjęcie planu zimowego utrzymania dróg.  

8. Zapoznanie się z informacją Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  

w Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IV/26/15 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

zasady i tryb korzystania z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności 

Społecznej w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2016. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie 

komunalne nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi na 2016 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z Instytutem Archeologii 

Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu w celu wspólnej realizacji projektu 

„Nieinwazyjne rozpoznanie potencjału zasobów archeologicznych rejonu Łobżenicy, 
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woj. wielkopolskie” mającego na celu przeprowadzenie badań archeologicznych na 

terenie Gminy Łobżenica. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: „Określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XI/95/15 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: „Określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Łobżenica na 2016 

rok”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: „Określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych”. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: „Wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej”. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

20. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

XII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile 

Zdzisława Bosak, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy 

Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, a także Radca 

Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, sołtysi, mieszkańcy oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej.     
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Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół Nr XI/15 z sesji w dniu 29 października 2015 r.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poprosił radnych o rozpatrzenie podczas sesji dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie wyrażenia woli współpracy z Instytutem Archeologii Uniwersytetu Mikołaja 

Kopernika w Toruniu w celu wspólnej realizacji projektu „Nieinwazyjne rozpoznanie 

potencjału zasobów archeologicznych rejonu Łobżenicy, woj. wielkopolskie” mającego na 

celu przeprowadzenie badań archeologicznych na terenie Gminy Łobżenica, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenicy w rejonie ul. Targowej i ul. Mickiewicza. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że podjęcie pierwszej z powyższych uchwał umożliwi 

złożenie wniosku do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Termin składania 

wniosków mija w dniu 30 listopada 2015 r.  

Następnie powiedział, że prywatny inwestor jest zainteresowany kupnem terenu, na którym 

znajduje się gorzelnia. W związku z powyższym konieczna jest zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego tego obszaru. 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych punktów 

stanowi załącznik numer  4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że projekty uchwał powinny zostać przedyskutowane podczas posiedzeń Komisji 

Rady Miejskiej. Zasugerował, aby zostały one rozpatrzone na grudniowej sesji.  
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego objęłaby obszar  

o powierzchni 8 ha. Powiedział, że procedura zmiany planu przestrzennego potrwa około 

roku. Radni i mieszkańcy będą mieli możliwość wnoszenia uwag do projektu planu. 

Ostateczną decyzję w tej sprawie podejmie Rada Miejska.  

Stwierdził, że potencjalni inwestorzy oczekują szybkich działań od władz samorządowych. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że Gmina powinna ubiegać się  

o środki finansowe z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na przeprowadzenie 

badań archeologicznych. Oznajmił, że wnioski, które nie zostaną zakwalifikowane do 

dofinansowania w pierwszym naborze, automatycznie będą brane pod uwagę przy drugim 

naborze. 

Poinformował również, że projekt nowego studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy został wyłożony do wglądu publicznego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Podziękował panu Wiceburmistrzowi za dodatkowe wyjaśnienia. Następnie poddał pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie wyrażenia woli współpracy z Instytutem Archeologii Uniwersytetu Mikołaja 

Kopernika w Toruniu w celu wspólnej realizacji projektu „Nieinwazyjne rozpoznanie 

potencjału zasobów archeologicznych rejonu Łobżenicy, woj. wielkopolskie” mającego na 

celu przeprowadzenie badań archeologicznych na terenie Gminy Łobżenica (punkt 

czternasty). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

2 głosami „wstrzymującymi się”, przyjęła powyższą zmianę porządku obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenicy w rejonie ul. Targowej i ul. Mickiewicza. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, 4 głosami „przeciw”, 

5 głosami „wstrzymującymi się”, nie wprowadziła powyższej zmiany do porządku 

obrad. 
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Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek 

obrad XII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz z wprowadzoną zmianą.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony porządek 

obrad. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy pana Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że poważny inwestor jest zainteresowany kupnem terenu gorzelni od obecnego 

właściciela, pana Reka. Powiedział, że szanuje decyzję radnych w sprawie projektu uchwały 

dotyczącej przystąpienia do zmiany do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenicy w rejonie ul. Targowej i ul. Mickiewicza. Dodał: „miejmy 

nadzieję, że to się tylko przesunie w czasie”. 

Następnie pan Burmistrz poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydano 9 zarządzeń. 

Został również ustalony sposób realizacji 13 uchwał podjętych podczas październikowej sesji 

Rady Miejskiej.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w dniu 10 listopada 2015 r. rozstrzygnięto drugi przetarg 

ustny nieograniczony na sprzedaż działki nr 76 położonej w Fanianowie. Nabywcą 

nieruchomości został pan Michał Grochowski, który zaoferował 424 200 zł. Powiedział, że 

przetarg na sprzedaż budynku dawnego internatu liceum w Łobżenicy nie został 

rozstrzygnięty z powodu braku wpłaty wadium. Pan Burmistrz poinformował, że jedna osoba 

jest zainteresowana kupnem powyższej nieruchomości. Zasugerował obniżenie ceny 

wywoławczej. Kolejny przetarg na sprzedaż budynku dawnego internatu planowany jest na 

miesiąc styczeń 2016 r. 

Powiedział, że w dniu 19 listopada 2015 r. ogłoszone zostały trzy przetargi ustne na sprzedaż 

działek nr 388/2 i 389/4 położonych na terenie Łobżenicy oraz działki nr 37/14 znajdującej 

się w Trzeboniu. Przetargi odbędą się w dniu 22 grudnia 2015 r. 

Poinformował, że w dniu 19 listopada br. został zawarty akt notarialny w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości Kruszki na kwotę 13 530 zł. 
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Następnie pan Burmistrz przedstawił informację dotyczącą realizacji inwestycji na terenie 

Gminy: 

a) Remont pokrycia dachowego w miejscowości Dźwierszno Małe 

Inwestycja w trakcie realizacji. Termin wykonania remontu mija w dniu 18 grudnia 2015 r.   

b) Ocieplenie ściany budynku świetlicy w miejscowości Kruszki 

W dniu 29 października 2015 r. wykonane prace zostały odebrane bez uwag. 

c) Remont instalacji wodociągowej wieży widokowej w Łobżenicy 

W dniu 12 listopada 2015 r. nastąpił odbiór wykonanych prac. Nie zgłoszono uwag. 

d) Wykonanie dokumentacji przebudowy i rozbudowy świetlic wiejskich w Kunowie  

i Luchowie 

Do Urzędu Miejskiego wpłynęła jedna oferta na wykonanie dokumentacji projektowej, 

złożona przez panią Paulinę Kierpiec na kwotę 29 000 zł brutto (na każdy budynek świetlicy). 

W dniu 18 listopada br. postępowanie zostało unieważnione ze względu na to, że cena oferty 

przewyższa środki, jakie Gmina Łobżenica zamierzała przeznaczyć na sfinansowanie 

zamówienia. Procedura ponownego wyboru wykonawcy zostanie przeprowadzona 

prawdopodobnie w miesiącu grudniu. 

e) Przebudowa drogi w miejscowości Fanianowo  

Ze względu na trudne warunki pogodowe i wstrzymanie prac na okres Wszystkich Świętych 

czas realizacji inwestycji uległ wydłużeniu. Położona została nawierzchnia asfaltowa. 

Wykonawca został zobowiązany do ukończenia prac do dnia dzisiejszego. 

f) Przebudowa drogi w miejscowości Dźwierszno Wielkie - w kierunku Górowatek 

W dniu 9 listopada br. został przeprowadzony odbiór końcowy robót. Inwestycja została 

odebrana bez zastrzeżeń. 

g) Budowa chodnika na ul. Targowej w Łobżenicy 

W dniu 9 listopada 2015 r. wykonawca inwestycji zgłosił gotowość do odbioru. 

Przeprowadzona została wizja w terenie. Wykonawca został wezwany do przedłożenia 

dokumentacji niezbędnej do wykonania odbioru. Trwa usuwanie stwierdzonych usterek.  

h) Remont nawierzchni dróg gminnych gruntowych 

Najkorzystniejszą ofertę na wykonanie remontów dróg złożyła firma ZULIT PPHU Roman 

Jopek z Witrogoszczy-Osada. W dniu 16 listopada 2015 r. podpisano umowę z wykonawcą.  

i) Remont drogi gruntowej w miejscowości Trzeboń 

Gmina Łobżenica otrzymała na realizację zadania dofinansowanie ze środków Województwa 

Wielkopolskiego w wysokości 70 000 zł. Przeprowadzono procedurę wyboru wykonawcy.  

W dniu 18 listopada 2015 r. podpisano umowę na remont drogi gruntowej z firmą Kawiko  
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z Więcborka należącą do pana Władysława Szylinga. Prace rozpoczęły się w dniu 

dzisiejszym.  

Następnie pan Burmistrz poinformował, że wydano 25 decyzji zezwalających na usuwanie 

drzew i krzewów z terenów prywatnych i komunalnych. Oznajmił, że Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przyznał Gminie Łobżenica dotację na usuwanie 

Barszczu Sosnowskiego w wysokości 18 345 zł. Środki te zostaną wykorzystane w 2016  

i 2017 r. Barszcz Sosnowskiego występuje na terenie Luchowa i Trzebonia.  

Powiedział, że zakończono realizację projektów w Witrogoszczy-Osadzie i Kunowie, które 

uzyskały wsparcie w ramach programu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Poinformował, że 

Gmina uzyskała dofinansowanie w ramach trzeciej edycji konkursu „Odnowa wsi szansą dla 

aktywnych sołectw” w wysokości 5 000 zł na poprawę wyposażenia świetlicy wiejskiej  

w Ferdynandowie.  

Pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 6 listopada 2015 r. zakończono realizację projektu 

„Zrównoważone użytkowanie, przywracanie naturalnego ekosystemu i odnawianie zasobów 

zieleni w miejscowości Łobżenica na ustanowionym Obszarze Chronionego Krajobrazu 

„Dolina Łobżonki i Bory Kujańskie”.  

Powiedział, że została wykonana przebudowa przepustu na drodze gminnej w Dźwiersznie 

Małym. Poinformował, że oszacowanie strat powstałych w wyniku suszy przeprowadzono 

w 486 gospodarstwach rolnych na terenie Gminy. Powierzchnia użytków rolnych, na których 

zanotowano straty to 9 291 ha. Łączna wielkość strat w uprawach została oszacowana na 

kwotę 12 280 628 zł. W 65 gospodarstwach rolnych zanotowano obniżenie przychodu  

o ponad 30%. Do dnia 19 listopada br. 137 osób wyraziło chęć skorzystania  

z preferencyjnego kredytu. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że projekt studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy został wyłożony do wglądu publicznego. Dyskusja 

publiczna nad przyjętymi w projekcie studium rozwiązaniami odbyła się w dniu 18 listopada 

br. Uwagi do tego dokumentu można składać w terminie do dnia 28 grudnia 2015 r. 

Oznajmił, że w dniu 30 września 2015 r. w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica odbyło się 

szkolenie z zakresu partnerstwa publiczno-prywatnego, a w dniu 13 listopada br. szkolenie 

„Realizacja gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych  

w ocenie Najwyższej Izby Kontroli i Regionalnej Izby Obrachunkowej”. 

Powiedział, że w dniu 16 listopada br. odbyło się spotkanie konsultacyjne w sprawie projektu 

programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi na 2016 rok.  

W dniu 19 listopada Zastępca Burmistrza Łobżenicy spotkał się w Toruniu z dyrektorem 
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Instytutu Archeologii Uniwersytetu Mikołaja Kopernika panem Wojciechem Chudziakiem  

w celu omówienia możliwości związanych z przeprowadzeniem badań archeologicznych na 

terenie Gminy.  

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

uczestniczy w projekcie „Szlachetna paczka”. Rodziny z terenu Gminy znajdują się  

w ogólnopolskiej bazie rodzin fundacji „Szlachetna paczka”.  

Oznajmił, że MGOPS współpracuje z punktem „Pomagamy potrzebującym”. Powiedział, że 

w listopadzie br. paczki żywnościowe otrzymało 1250 osób. Rozdysponowano 78 ton 

artykułów otrzymanych z Banku Żywności w Pile. Ponadto 103 rodziny z terenu Gminy 

otrzymały drewno opałowe. Dostarczono je również do 14 świetlic wiejskich oraz do szkoły 

w Luchowie 

Poinformował, że trwa realizacja projektu „Aktywny senior”, w ramach którego 

organizowane są spotkania z psychologiem, kurs języka angielskiego, zajęcia muzyczne, 

manualne.  

Następnie pan Burmistrz powiedział, że w dniu 2 listopada 2015 r. uczestniczył  

w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Krajna w Złotowie, na którym podjęto decyzję  

o przeznaczeniu środków finansowych na zakup koszy ulicznych dla Gminy Łobżenica. 

Poinformował o planach utworzenia na terenie Gminy punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych (tzw. PSZOK). 

Oznajmił, że w dniu 3 listopada 2015 r. odbyło się spotkanie z Radą Starszych Bractwa 

Strzeleckiego w Łobżenicy, na którym omówiono kwestię reaktywowania strzelnicy. W dniu 

4 listopada pan Burmistrz uczestniczył w pogrzebie Kanclerza Kurii Bydgoskiej ks. dr Lecha 

Bilickiego, a w dniu 5 listopada w spotkaniu władz samorządowych z zarządem szpitala  

w Wyrzysku. Zadłużenie placówki na dzień spotkania wynosiło 5,2 mln zł. Podjęto szereg 

działań mających na celu poprawę sytuacji finansowej szpitala. Oszczędności z tytułu 

likwidacji POZ wyniosą 600-700 tys. zł do końca 2015 r., oszczędności z tytułu likwidacji 

laboratorium to kwota 16 tys. zł miesięcznie, a oszczędności powstałe w wyniku zmian  

w zatrudnieniu to kwota 92 tys. zł miesięcznie.  

Pan Burmistrz powiedział: „Z informacji prezesa wynika, że działania restrukturyzacyjne dają 

duże oszczędności. Jeżeli kontrakt z Narodowym Funduszem będzie na poziomie tego roku, 

to jest duża szansa, że szpital odzyska płynność finansową”. Dodał, że władze szpitala 

zwróciły się z prośbą do władz samorządowych o dofinansowanie zakupu rentgena 

pourazowego.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał pana Burmistrza, kiedy rolnicy poszkodowani w wyniku suszy otrzymają wsparcie 

finansowe. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że w przerwie obrad spróbuje uzyskać informację na ten temat. Dodał, że 

protokoły oszacowania wielkości strat zostały wysłane do Urzędu Wojewódzkiego  

w Poznaniu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że na wczorajszej sesji Rady Powiatu podjęto następujące uchwały: 

- w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest wraz  

z inwentaryzacją dla Powiatu Pilskiego na lata 2016 - 2032”, 

- w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych  

o uprawnieniach szkół publicznych oraz placówek niepublicznych prowadzonych na terenie 

Powiatu Pilskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania  

i wykorzystywania, 

- w sprawie przyjęcia na rok 2016 Rocznego Programu Współpracy Powiatu Pilskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Powiatu 

Pilskiego, nieodpłatnie, nieruchomości Gminy Piła, 

- w sprawie realizacji projektu „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących 

pracy w powiecie pilskim” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego -

termin realizacji projektu został przedłużony do czerwca 2017 r., 
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- w sprawie powołania Rady Społecznej przy Szpitalu Specjalistycznym w Pile, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2015 - Rada Powiatu 

przeznaczyła ponad 300 tys. zł na zakup audio kardiogramu dla szpitala w Pile, 

- w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Pile na 2016 rok. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że rozpoczął się remont cząstkowy nawierzchni ul. Ks. L. Raczkowskiego  

w Łobżenicy. Powiedział, że pominięty został odcinek przy wjeździe na stację Lotos. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że remont cząstkowy prawej strony ul. Ks. L. Raczkowkiego został źle wykonany. 

Zapytał, czy został już rozstrzygnięty przetarg na remont ul. Złotowskiej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oświadczył, że przekaże uwagi radnych do Powiatowego Zarządu Dróg. Poinformował, że 

zgłoszono bardzo dużą liczbę zapytań do specyfikacji ofertowej. Dodał, że w dniu 

dzisiejszym lub w najbliższy poniedziałek powinien zostać wybrany wykonawca remontu  

ul. Złotowskiej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Powiedział, że nie zostało wykonane odwodnienie drogi powiatowej w Liszkowie pobliżu 

posesji nr 56. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie informacji z realizacji zadań w zakresie promocji Gminy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że promocja jest ważnym tematem. Poinformował, że na ukończeniu są prace 

związane z opracowaniem programu promocji Gminy Łobżenica. Dodał, że dokument ten 

zostanie skonsultowany z radnymi. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że w 2015 r. środki z budżetu Gminy skierowane na działania promocyjne nie 

były duże. Dostrzegł potrzebę uchwalenia programu promocji określającego cele oraz 

kierunki działań.  

Stwierdził, że osoby zasłużone dla Gminy powinny zostać wyróżnione poprzez wręczenie 

okolicznościowego odznaczenia. Dodał, że temat ten był poruszany w poprzedniej kadencji 

Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że niektóre działania podjęte w 2015 r. przekładają się na promocję Gminy,  

np. poprawa wizerunku miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie informację z realizacji zadań w zakresie 

promocji Gminy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

z realizacji zadań w zakresie promocji Gminy, która stanowi załącznik numer 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie planu zimowego utrzymania dróg. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Oznajmił, że poszerzony został wykaz dróg objętych piątym standardem odśnieżania. Dodał, 

że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej wnosi o przyjęcie planu zimowego 

utrzymania dróg wraz z naniesionymi poprawkami. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy w związku z podwyższeniem standardu odśnieżania części dróg konieczne jest 

zabezpieczenie dodatkowych środków na realizację planu zimowego utrzymania dróg. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził, że może być konieczne dokonanie autopoprawki w projekcie budżetu Gminy na 

2016 rok w kwestii wydatków na zimowe utrzymanie dróg. Dostrzegł potrzebę nawiązania 

współpracy z rolnikami w zakresie odśnieżania dróg. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Opowiedział się za przyjęciem poprawek do planu zimowego utrzymania dróg. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poruszył kwestię dróg zakwalifikowanych do piątego standardu odśnieżania. Oświadczył: 

„bardziej ruchliwe drogi na moich terenach są i nie są tu wpisane”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Jeżeli będzie zima, będziemy się starali, żeby wszyscy z domu wyjechali i do 

domu dojechali”. Dodał, że mogą być odśnieżane wszystkie drogi, jeżeli znajdą się na to 

środki finansowe. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że na wniosek radnych wykaz dróg objętych piątym standardem odśnieżania 

został uzupełniony. Dodał, że istnieje możliwość dokonania dodatkowych zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że Przewodniczący Komisji Komunalnej zadbał o dopisanie dróg z rejonu 

Witrogoszczy-Kolonia. Stwierdził, że brakuje dróg z okolic Walentynowa, Piesna i Kunowa.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o dodatkowe wyjaśnienia w kwestii poszerzenia wykazu dróg objętych piątym 

standardem odśnieżania. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Oznajmił, że do wykazu dróg objętych piątym standardem odśnieżania zostały dopisane nie 

tylko drogi z okolic Witrogoszczy, ale również z innych części Gminy. Powiedział, że są to 

trasy autobusów szkolnych. Dodał, że w dniu wczorajszym członkowie Komisji Komunalnej 

mieli możliwość zgłaszania uwag do wykazu dróg. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Stwierdził: „Państwo mogą najlepsze plany zrobić. Pieniądze to jest jedna rzecz, ale i tak 

ostatnie zdanie będzie należało do natury. I tak interwencyjnie wszystko odśnieżamy”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Albo robimy systemem interwencyjnym, jak pan przewodniczący mówi, albo 

nadajemy standardy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Wszyscy wiemy, jakie są środki i wszyscy wiemy, jaki jest sprzęt. Jak możemy 

mówić o standardach w naszej Gminie, panie Burmistrzu. Próbujemy to łatać. Absolutnie 

zgadzam się z tym, co mówi pan prezes. Staramy się dojechać wszędzie. Nie ma dla nas dróg, 

których nie chcemy odśnieżać, czy nie udrożnić. Wszystkie są dla nas ważne. Robimy 

dokument, bo dokument być musi i oczywiście on wyznacza pewne kierunki, ustala pewne 

zasady. Ale mamy taki sprzęt, jaki mamy”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie plan zimowego utrzymania dróg wraz  

z naniesionymi poprawkami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan zimowego 

utrzymania dróg, który stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  

w Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy. Pan Burmistrz ustosunkował 

się do ustaleń Komisji Rewizyjnej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie protokół Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół Komisji 

Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Centrum Profilaktyki i Aktywności 

Społecznej w Łobżenicy. Dokument ten stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr IV/26/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 stycznia 2015 roku w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z mienia komunalnego Centrum 

Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że na terenie całego kraju powstanie ponad 1 000 punktów nieodpłatnej pomocy 

prawnej. Nie wszystkie osoby będą mogły korzystać z ich usług.  

Powiedział, że po otwarciu punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w siedzibie Centrum 

Profilaktyki i Aktywności Społecznej pani Gabriela Reszkowska będzie mogła poświęcić 

więcej czasu dla pracowników Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych i radnych.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że mieszkańcy Gminy powinni zostać poinformowani o tym, kto będzie mógł 

korzystać z punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w Urzędzie Miejskim oraz na stronie internetowej Gminy pojawi się 

informacja na temat punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. Oznajmił, że zacznie on 

funkcjonować z początkiem 2016 r. Dodał, że Gmina nie może zmienić zasad 

funkcjonowania punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica 

Powiedziała, że ustawa określiła osoby, które są uprawnione do otrzymania nieodpłatnej 

pomocy prawnej, m.in. osoby korzystające ze świadczeń z pomocy społecznej, posiadające 

Kartę Dużej Rodziny oraz odpowiedni wiek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr IV/26/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 stycznia 2015 roku w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z mienia komunalnego Centrum 

Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/104/15 zmieniającą Uchwałę Nr IV/26/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

27 stycznia 2015 roku w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej  

w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A. 

Uchwała stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że do projektu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016 zostały naniesione poprawki 

edycyjne. Otworzył dyskusję w tej sprawie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że projekt programu został przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetu. 

Wydatki na realizację programu w 2016 r. są większe niż planowane dochody z tytułu opłat 

za wydawanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.  

Zwrócił uwagę na małą liczbę dzieci korzystających ze świetlicy socjoterapeutycznej  

w Witrogoszczy. Powiedział: „Koszty funkcjonowania są stałe, a ilość uczestników jest 

niska”. Dodał, że jeżeli działania aktywizujące nie doprowadzą do zwiększenia liczby osób 

korzystających ze świetlicy socjoterapeutycznej, zajdzie konieczność rozważenia innych form 

pracy z dziećmi z rodzin dotkniętych problemem alkoholizmu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zaproponował, aby ze świetlicy socjoterapeutycznej w Witrogoszczy korzystały dzieci 

mieszkające nie tylko w tej miejscowości, ale również w Witrogoszczy-Osadzie  

i Witrogoszczy-Kolonii. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził, że środki finansowe przeznaczane na działalność świetlic socjoterapeutycznych 

muszą być dobrze wykorzystane. Wyraził zadowolenie z faktu, że radni uczestniczyli  

w szkoleniu prowadzonym przez panią Teresę Kobrzyńską w dniu 13 listopada 2015 r.  

w Urzędzie Miejskim. Zwrócił uwagę na fakt, że Gmina, oprócz dochodów z tytułu opłat za 

wydawanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, przeznacza na realizację Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych również własne środki.  

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że według Komisji Rewizyjnej 

stawka dziennego wyżywienia dla podopiecznych świetlic socjoterapeutycznych jest zbyt 

niska. Dodał, że stawka zaproponowana przez władze Gminy na 2016 rok jest zgodna  

z możliwościami budżetu, a nie z potrzebami. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że dożywianie dzieci w świetlicach socjoterapeutycznych nie jest zadaniem 

obligatoryjnym.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2016 wraz z naniesionymi poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/105/15 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2016, która stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie 

komunalne nieruchomości, stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/106/15 w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne nieruchomości, 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, która stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że do projektu „Programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami 

pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2016 rok” zostały naniesione poprawki. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że program jest dość dobrze rozbudowany. Powiedział, że poprawki do programu 

wypracowane podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego mają 

spowodować, że dokument ten będzie bardziej czytelny.  

Oświadczył, że zakres współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi jest 

coraz większy. Współpraca ma różne formy: finansową, organizacyjną, informacyjną  

i pomocy rzeczowej. Środki na realizację zadań w dziedzinie sportu otrzymują nie tylko kluby 

piłkarskie. Organizacje pozarządowe ubiegają się również o wsparcie w ramach inicjatywy 

lokalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 

Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok” wraz  

z naniesionymi poprawkami. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/107/15 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok”, która stanowi załącznik numer 11 

do protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że do projektu statutu Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy zostały 

naniesione poprawki stylistyczne. Oznajmił, że materiał ten był omawiany podczas posiedzeń 

Komisji Rady Miejskiej. Otworzył dyskusję w tej kwestii. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania Gminnemu Centrum Kultury  

w Łobżenicy wraz z naniesionymi poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/108/15 w sprawie nadania Gminnemu Centrum Kultury w Łobżenicy, która 

stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli współpracy z Instytutem Archeologii Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

w celu wspólnej realizacji projektu „Nieinwazyjne rozpoznanie potencjału zasobów 

archeologicznych rejonu Łobżenicy, woj. wielkopolskie” mającego na celu przeprowadzenie 

badań archeologicznych na terenie Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat projektu, który Gmina zamierza realizować 

wspólnie z Instytutem Archeologii Uniwersytetu Mikołaja Kopernika. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że Gmina zamierza ubiegać się o środki w ramach programu Dziedzictwo 

kulturowe - priorytet 5 - Ochrona zabytków archeologicznych. Prognozowany budżet 

programu wynosi 2 mln zł. 

Powiedział, że efektem mierzalnym projektu będzie mapa terenu Gminy, na której zostaną 

wskazane miejsca cenne pod względem archeologicznym. W ramach projektu zostaną 

wykonane nieinwazyjne badania powierzchniowe, geofizyczne oraz prospekcja lotnicza. 

Badania pomogą poznać początki grodu Łobżenica. Udział finansowy Gminy Łobżenica 

wyniesie 15%. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił również, że został przygotowany Gminny Program 

Opieki nad Zabytkami. Znajduje się w nim zapis o badaniach archeologicznych. Dokument 
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ten po zaopiniowaniu przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków zostanie przedłożony 

radnym. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że losy Łobżenicy zostały dość dokładnie udokumentowane w źródłach 

historycznych. Stwierdził, że projekt „Nieinwazyjne rozpoznanie potencjału zasobów 

archeologicznych rejonu Łobżenicy, woj. wielkopolskie”  jest ciekawym przedsięwzięciem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z Instytutem 

Archeologii Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w celu wspólnej realizacji projektu 

„Nieinwazyjne rozpoznanie potencjału zasobów archeologicznych rejonu Łobżenicy,  

woj. wielkopolskie”. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/109/15 w sprawie wyrażenia woli współpracy z Instytutem Archeologii 

Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w celu wspólnej realizacji projektu „Nieinwazyjne 

rozpoznanie potencjału zasobów archeologicznych rejonu Łobżenicy,  

woj. wielkopolskie”. 

Uchwała stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

„Określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych”. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/110/15 w sprawie: „Określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych”, która stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 
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Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XI/95/15 

Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: „Określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Łobżenica na 2016 rok”. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja odczytał treść projektu 

powyższej uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/111/15 w sprawie: zmiany Uchwały Nr XI/95/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 października 2015 r. w sprawie: „Określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Łobżenica na 2016 rok”,. 

Uchwała stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie: 

„Określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych”. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/112/15 w sprawie: „Określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych”, która stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 
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Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie: „Wprowadzenia opłaty targowej, określenia 

dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej” był omawiany podczas posiedzeń 

Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy podjęto uchwałę, w której zostały wyznaczone miejsca do targowania. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że „na dzisiaj nie mamy takiej uchwały”.  

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała, że jeżeli nie zostanie podjęta uchwała o wprowadzeniu opłaty targowej, od  

2016 r. nie będzie podstaw do jej naliczania i poboru. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zapytał, czy wielkość stawek opłaty targowej uległa zmianie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział, że nie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: „Wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/113/15 w sprawie: „Wprowadzenia opłaty targowej, określenia dziennych stawek 

i sposobu poboru opłaty targowej”, która stanowi załącznik numer 17 do protokołu. 
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Ad. 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta  

i gminy na 2015 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że propozycje zmian w budżecie nie dotyczą zadań majątkowych. Dodał, że 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”. 

Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XII/114/15 w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”, która 

stanowi załącznik numer 18 do protokołu. 

 

Ad. 20 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poprosił pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na pismo w sprawie podłączenia do sieci 

wodociągowej mieszkańców Puszczki i Dziegciarni-Wybudowanie.  

  

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że w wyniku prac związanych z budową dróg na Osiedlu Leśnym  

w Łobżenicy doszło do uszkodzenia kabla sieci energetycznej. Powiedział: „Z tego co się 

zdążyłem zorientować w ostatnim okresie, ma być wymieniany kabel na Osiedlu Leśnym. 

Znowu koszty, znowu rozwalanie”.  

Stwierdził, że niektóre pokrywy studzienek kanalizacyjnych na ul. Kasztanowej i ul. Dębowej 

w Łobżenicy ulegają deformacji. W dniu 31 marca 2016 r. mija termin gwarancji związanej  

z budową kanalizacji na Osiedlu Leśnym. 

Następnie radny Ryszard Biniak przytoczył treść pierwszego wpisu na forum dotyczącym 

Łobżenicy, znajdującym się na stronie internetowej www.dzienniknowy.pl: „W Łobżenicy 
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ludzie się wzajemnie opluwają. Poza tym jest to najbrzydsze miasteczko, jakie kiedykolwiek 

widziałem...komuś to się bardzo nie podobało. A prawdziwa cnota...krytyk się nie boi”. Na 

powyższym forum mają również miejsce przypadki pomówień.  

Radny Ryszard Biniak powiedział: „Krytyka musi być, ale niech to będzie w kulturalny 

sposób zrobione, a nie jakieś tam pomówienia, opluwanie. Chyba nie oto nam chodzi”. 

Poprosił pana Burmistrza o wystąpienie w powyższej sprawie do właściciela Dziennika 

Nowego. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził, że wpis przytoczony przez radnego Ryszarda Biniaka nie odpowiada 

rzeczywistości. Powiedział, że zostanie wystosowane pismo w tej sprawie do redakcji 

Dziennika Nowego.  

Dostrzegł zaangażowanie rad sołeckich oraz radnych w działania na rzecz Gminy.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że w dniu wczorajszym w Przedszkolu Publicznym w Łobżenicy odbyło się 

spotkanie poświęcone rozwiązaniu problemów osób pracujących w kuchni. W Spotkaniu 

uczestniczył m.in. pan Wiceburmistrz Józef Lewandowski, pan dyrektor Marek Połczyński 

oraz pani dyrektor Iwona Gajdzińskia. Radna Bronisława Mazurek powiedziała, że do kuchni 

w przedszkolu zostaną zakupione dwa metalowe stoły. Wnioskowała również o zakup pieca 

do smażenia beztłuszczowego. Stwierdziła, że warunki pracy w przedszkolnej kuchni „nie są 

najlepsze”.  

Zapytała, dlaczego z chwilą likwidacji kuchni w szkole podstawowej w Łobżenicy znajdujący 

się tam stół nie został przekazany do przedszkola. Dodała, że zdaniem mieszkańców obiady 

przygotowywane w przedszkolnej kuchni są smaczne. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził, że warunki pracy w kuchni znajdującej się w łobżenickim przedszkolu uległy  

w 2015 r. znacznej poprawie. Przypomniał, że na modernizację kuchni wydano 46 000 zł. 

Poinformował, że pani dyrektor Grochowska poprosiła władze Gminy o pozostawienie stołu 

ze stali nierdzewnej w szkole podstawowej w Łobżenicy. Jest on wykorzystywany podczas 

zajęć z dziećmi. 

Powiedział, że stół do kuchni w przedszkolu zostanie zakupiony w pierwszym kwartale  

2016 r. Oznajmił, że zakup pieca nie jest ujęty w projekcie budżetu Gminy na przyszły rok.  
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W przypadku znalezienia dodatkowych środków finansowych wydatek ten zostanie 

zrealizowany. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy stwierdził, że działania podjęte w 2015 r.  

w dziedzinie oświaty przyniosły pozytywny skutek. Dodał, że budynek przedszkola  

w Łobżenicy jest przeznaczony do termomodernizacji.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Wyraził zadowolenie z faktu, że istnieje możliwość zagospodarowania terenu dawnej 

gorzelni. Powiedział, że radni powinni pomagać potencjalnym inwestorom. Dodał, że  

w przeszłości firma pana Mrotka z Gromadna zamierzała zainwestować na terenie Łobżenicy. 

Nie doszło jednak do realizacji tych planów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenicy w rejonie ul. Targowej i ul. Mickiewicza zostanie 

przedyskutowany podczas najbliższych posiedzeń Komisji Rady Miejskiej.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że dla obecnych władz Gminy „sprawa każdego inwestora jest priorytetową”. 

Oznajmił również, że już na początku kadencji spotkał się z panią Litwińską oraz osobą 

zainteresowaną kupnem terenu dawnej stolarni.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że radni popełnili duży błąd nie rozpatrując na dzisiejszej sesji projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łobżenicy w rejonie ul. Targowej i ul. Mickiewicza. Nowe inwestycje na terenie 

Gminy przyczynią się do zwiększenia liczby miejsc pracy. Powiedział, że należy sprawdzić, 

czy obiekt dawnej gorzelni nie jest wpisany do rejestru zabytków.  

Następnie radny Andrzej Borowy zapytał, czy przebudowa drogi z Dźwierszna Wielkiego  

w kierunku Górowatek została już zakończona. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że nie. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powiedział, że rolnicy poszkodowani przez suszę powinni jak najszybciej otrzymać pomoc 

finansową. Następnie zwrócił uwagę na duże zaangażowanie pana Burmistrza Piotra Łososia 

oraz pana Wiceburmistrza Józefa Lewandowskiego w działania na rzecz Gminy Łobżenica.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił panią Gabrielę Reszkowską o wyjaśnienie kwestii głosowania nad zmianą porządku 

obrad sesji. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska 

Powiedziała, że w chwili obecnej nie jest w stanie udzielić jednoznacznej odpowiedzi na 

pytanie, czy zmiany w porządku obrad wprowadza się zwykłą czy bezwzględną większością 

głosów.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że zmiana planu przestrzennego jest bardzo ważnym tematem. Zaproponował 

zwołanie sesji nadzwyczajnej i rozpatrzenie na niej projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenicy w rejonie 

ul. Targowej i ul. Mickiewicza. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wyraził zadowolenie ze 

zwiększenia stopnia realizacji dochodów majątkowych. Zapytał, czy w 2015 r. zostanie 

zakupiona winda do budynku łobżenickiego gimnazjum.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że na terenie Gminy pozostało do wykonania około 20 km sieci 

wodociągowej. Powiedział, że w 2016 r. planowana jest budowa wodociągu Puszczka-

Dziegciarnia. „Zakład Gospodarki Komunalnej ten temat już rozpracowuje”. 

Oznajmił, że w przyszłym tygodniu firma Enea dokona wymiany kabla sieci energetycznej na 

Osiedlu Leśnym. Gmina nie poniesie kosztów finansowych z tego tytułu. Stwierdził, że wpisy 

na forum internetowym poświęconym Łobżenicy nie służą promocji Gminy. 

Następnie pan Burmistrz powiedział, że zostanie zakupiony stół do kuchni w łobżenickim 

przedszkolu. Dostrzegł potrzebę zakupu urządzenia do smażenia beztłuszczowego. 

Oświadczył, że zakup windy do budynku gimnazjum prawdopodobnie nie będzie 
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zrealizowany w 2015 r. Władzom Gminy zależy na tym, aby winda została zamontowana do 

spotkania noworocznego w lutym 2016 r. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że pełnił funkcję radnego w kilku kadencjach. 

Oświadczył, że: „W żadnej Radzie nie było tak dobrej atmosfery, jak w tej. Ja sobie to 

niesamowicie cenię i za to bardzo dziękuję. Nam się naprawdę dobrze współpracuje”.  

Powiedział, że władze Gminy powinny udzielać wsparcia potencjalnym inwestorom. Dodał, 

że w przypadku gorzelni „inwestor jest naprawdę poważny”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że dochody budżetowe według stanu na dzień 23 listopada 2015 r. zostały 

zrealizowane w 85,5%. Oznajmiła, że do budżetu Gminy wpłyną środki pochodzące z dotacji 

na modernizację stadionu oraz ze sprzedaży gruntów. W ostatnim okresie czasu odzyskano 

ponad 50 000 zł z tytułu zaległego podatku od środków transportowych. Jeden z dłużników 

zobowiązał się do dobrowolnej spłaty zaległości podatkowych. Pani Skarbnik dodała, że 

realizacja tegorocznego budżetu nie jest zagrożona. 

Następnie powiedziała: „to nie jest tak, że my nie chcieliśmy tej windy robić”. 

Poinformowała, że Gmina musiała przeznaczyć większą liczbę własnych środków na 

realizację zadań, które uzyskały dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Dodała, że zakup i montaż windy w budynku gimnazjum został ujęty w projekcie uchwały 

budżetowej na 2016 rok. 

 

Ad. 21 

Pan Sylwester Tadych 

Stwierdził, że zamiast dokonywać cząstkowych zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego można wprowadzić zmiany dla terenu całej Gminy. 

 

Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby na sesję byli systematycznie zapraszani radni 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „będzie na pewno okazja”, aby zaprosić radnych Sejmiku Województwa. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że opracowanie nowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

całej Gminy nie jest możliwe z przyczyn finansowych. 

 

Ad. 22 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:25 zakończył obrady XII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 

 


